



寶翠園
THE BELCHER'S

The Management Office of The Belcher's
Management Office, Tower 1, Podium,
The Belcher's, 89 Pok Fu Lam Road, Hong Kong.
Tel: (852) 2542 7238 Fax: (852) 2542 7188

Our Ref. : BEL/CH/2021/03/023N
Date : 12 March 2021

To : All Owners/Occupants of The Belcher's
From : The Belcher's Club

Gym Room - Special Deep Cleaning and Sanitization Works Arrangement

In view of the recent large-scale cluster outbreak in fitness centres and also to ensure the health for those who using the Gym Room, The Belcher's Club will arrange a **special deep cleaning and sanitization works** for Gym Room at **10pm on 12 March 2021 (Friday)** in order to minimize the risk of potential spread of the virus.

Besides, the Government announced latest directions on 11 March 2021 to tighten the infection control measures in fitness centres with immediate effect in order to contain the epidemic. **Any person within a fitness centre is required to wear a mask at all times.**

Should you have any queries, please feel free to contact Clubhouse Staff at 2542 7228.

檔案編號 : BEL/CH/2021/03/023N
日期 : 2021 年 3 月 12 日

致：寶翠園各業戶
由：寶翠會

健身室 - 特別深層清潔及消毒工作安排

茲通知各業戶，由於近日有健身中心出現大規模群組爆發，以及確保使用本會所健身室人士健康著想，寶翠會將於 **2021 年 3 月 12 日 (星期五) 晚上 10 時正**，於健身室進行**特別深層清潔及消毒工作**，藉以減少病毒傳播的風險。

另外，為控制疫情，政府在 2021 年 3 月 11 日發出最新指示，即時收緊健身中心的防感染措施。**任何人身處健身中心內須一直佩戴口罩。**

如各業戶對上述事宜有任何查詢，歡迎致電 2542 7228 與會所職員聯絡。

AY/gc



This notice will be removed on 13 March 2021
此通告將於 2021 年 3 月 13 日除下